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ENTREVISTA 

En Llorenc Capdevila ha escrit, des del 1999, un total 

de vuit llibres i ha rebut quatre premis. Un balanc 

forca positiu per a aquest escriptor dAlpicat que, 

amb 41 anys, acaba de publicar la seva última 

novel-la: "Sota la pell" (Proa). An ? aquesta novel-la 

negra, I escripto r i professo r de secundaría deixa 

de banda la temátic a histórica , quefinsar a havia 

caracteritza t bona part de la seva trajectoria 

perendinsar-seen un registre 

completament nou; no només de contingut, sino 

també de forma i de llenguatge. Una experiencia 

que li ha provat forca i que está disposat a repetir, 

tot i que no descarta un retorn a la novel-la histórica. 
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[Escriptor i professor de secundaria] 

"Sota la pell és 
una novel-la de 

/ / 

crónica negra 
Com decidei x comenta r a plasma r histo -
ries sobr e el paper ? 
La vericat és que m'hi vaig posar tard. Vaig es-
tudiar filología catalana i la primera cosa que 
vaig publicar va ser un conté a la revista de la 
universitat. Pero encara va haver de passar forca 
temps fins que em decidís a escriure una 
novel-la. De fet no m'ho vaig plantejar fins ais 
27 o 28 anys i va ser un repte personal. Aquella 
primera novel-la es va titular "Racó de món". 
Va ser complica t publicar-la ? 
Publicar sempre és el mes difícil, sobretot quan 
no coneixes cap editor, com era el meu cas. 
L'any 1999 vaig presentar-la a un premi literari, 
el de la vi la d'Ascó, i el vaig guanyar. El premi 
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